

「香港學生實習計劃(內地)2020」現正接受報名

香港學生實習計劃舉辦多年，至今已安排超過 4500 名學生到北京、上海、廣州、深圳、重慶等不同城市的 500 多間知名企業實習，是目前全港規模最大的實習項目。

實習計劃覆蓋多個行業領域，包括：會計、法律；房地產、建築工程；酒店與旅遊；銀行、金融及保險；教育、文化創意與媒體；通訊、物流運輸、重工業；互聯網、電商、創科等。同學如對以上行業發展感興趣，歡迎報名參加。如於 2019 年 12 月 13 日前完成網上報名，更可獲**早鳥團費豁免**。詳情如下：

實習日期：

2020 年 5 月下旬至 8 月下旬（為期 6-8 個星期，視不同城市及企業而定）

實習地點：

北京、上海、廣州、深圳、重慶及內地其他大城市（參加者將獲安排到其中一個城市的企業實習）

招募對象：

持香港永久性居民身份證，於本地或海外專上院校就讀之學生（碩士、學士、副學士、高級文憑課程）

費用：

原價港幣 4500 元正，2019 年 12 月 13 日前報名免費（包括來回交通、住宿、集體觀光、交流及基本保險）

保證金：

港幣 2000 元正，按規定完成整個實習及參與團前團後活動後將獲退回

早鳥報名截止日期：

2019 年 12 月 13 日（星期五）

報名方法：

填妥網上報名表格 <https://internship.org.hk/apply/>

如有查詢，請於辦公時間內致電 2332 2411 與計劃秘書處聯絡，或瀏覽 <https://internship.org.hk> 了解活動及報名詳情。

Application for Student Internship Program (China) 2020 Now Opens

Student Internship Program (China) 2020 is one of the largest non-profit internship programs in Hong Kong. Over the past years, we've arranged internships for more than 4500 students in over 500 companies across major cities in the Greater China Area, including Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen and Chongqing.

Our Program covers a range of industries, such as (but not limited to): accounting, legal; real estate, architecture and engineering; hospitality and tourism; banking, finance and insurance; education, culture and creative media; communications, logistics and heavy industries; internet, e-commerce and technology. Details as follows:

Date: Late May to Late August 2020 (6-8 weeks – date varies depending on cities and companies)

Destination: Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, Chongqing and other major cities

Eligibility: Students currently pursuing tertiary education in Hong Kong or overseas

Program Fee: Originally \$4500, *free of charge* if apply before 13 December 2019 (Fee includes group return travel, accommodation, activities and insurance)

Security Money: \$2000, fully refundable upon successful complete of the Program

Early Bird Deadline: 13 December 2019 (Friday)

How to Apply: Fill out the online application form at <https://internship.org.hk/apply/>.

Should you have any enquiries, feel free to contact the Secretariat of Student Internship Program (China) 2020 at 2332 2411 during office hour. For more details, please visit <https://internship.org.hk>.